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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
STYRELSEMÖTE 

Datum: 2021-09-06 

Plats: Bodavallen 

 

Närvarande: Lars Ringkvist, Bobby Manasiev, Magnus Chröisty, Conny Skoglund, Hampus Bååth, 
Tomas Wennström, Maria Caarp. 

Niklas Wennström, Pernilla Schillerström Förhinder 

          

Dagordning för protokollet 

1. Mötets öppnande av Lasse 

Till dagens möte är Christian och Maria Evertzon med vid uppstart. 

De har bjudits in för att ge styrelsen förslag på vad Föreningen/ Styrelsen kan göra bättre för 
att locka till sig fler medlemmar och ledare vid aktiviteter. 

Vi pratar om vikten att fler finns på plats som har tid att välkomna nya potentiella 
medlemmar/ledare. Att information finns i form av exempelvis flyers med information som 
kan delas ut.   

 

2. Protokoll föregående möte, följande punkter  

Maria och Magnus redogör kort från mötet med laget.se angående att ansöka om 
medlemskap samt fakturera träningsavgifter och medlemsavgifter via laget.se. Nytt möte är 
bokad den 5 oktober med laget.se. Vi kommer där gå igenom hur man fakturerar via dem. 
Maria och Pernilla har fått inbjudan till det mötet.  

Medlemsregistret behöver vara rensat senast den 30 september. Information behöver gå ut 
till samtliga lagledare. Lagledarens ansvar att gå in och ta bort icke aktuella medlemmar i sitt 
lag via laget.se. 

 

3. Ekonomi 

4. Inköp 

Niklas har till mötet informerat om samarbetet med Intersport, han önskar till mötet att vi 
planerar dag för klubbdag på Intersport i Knalleland samt vilket sortiment vi vill ha på plats 
den dagen. 

Förslag på sortiment: skridskor, gördel, benskydd och klubbor. Önskar även någon form av 
profilkläder, keps och t-shirt med Borås Bandy logga på. 

Datum för klubbdag: Förslag att lyfta med Intersport lördag den 2 oktober. 

5. Marknad 

Magnus meddelar att datum för nätverksträff på Orangeriet är framflyttat till den 28 
september klockan 18:00.  
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6. Seniorlag A och B  

Bobby redogör för att de har klart med en trupp på cirka 15 spelare i A-laget, nya spelare i 
truppen publiceras på hemsidan. De tittar på ytterligare någon förstärkning för att kunna 
bredda truppen. 

Istider tittas på för att hitta en bra försäsong, detta med anledning av ombyggnation i 
ishallen. Fått klart med fyra söndagar i Nittorp, men tittar även på en helgaktivitet med 
träning och träningsmatch. Seriespelet startar upp i slutet av november. 

7. Ungdomssektionen. 

Här fick styrelsen fin input från Christian och Maria att ta med i vidare arbete med 
ungdomssektionen. 

8. Kakförsäljning 

Planering av tider för ytterligare två försäljningsperioder under hösten. Då det var planerat 
sedan tidigare fyra på året och två är genomförda. 

Period 3: 2 oktober- 17 oktober. 

Period 4: 22 november – 5 december 

 

9. Övrigt 

Conny fortsätter arbetet med att få till butiker där Borås bandy kan visa upp sig och få fler att 
välja att stödja föreningen via Gräsroten (Svenska Spel). Conny tar fram förslag på schema för 
butikerna som kan bli aktuella. Vi kommer behöva ha frivilliga från föreningen som finns på 
plats, gärna spelare från A-laget. 

Conny redogör även för fortsatt arbete med Hans på kommunen för att få till de 
förbättringar vi aviserat till Borås Stad kring anläggningen. Behöver se över ytan för 
slipmaskin och yta för tvättmaskin. 

Övrigt som berördes på mötet var att hitta en ansvarig för aktivt uppdaterar hemsida och 
andra sociala media. Samt kontakt med BT för att nå ut att vi finns, vad vi gör och locka fler 
som vill vara engagerade.  

10. Mötet avslutas. 

11. Nästa möte: måndag den 4 oktober klockan 18:00 

     

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Maria Caarp  Lars Ringkvist                  justerare 

 


